

GST on Employee Deductions

Certain employee deductions for goods and services; for example, parking fees, are subject to the GST. The policies and procedures for applying the tax are currently being developed by the Personnel Policy Branch of the Treasury Board Secretariat and Supply and Services Canada (SSC). Once these have been finalized SSC will inform departments of the process to be implemented.

Distribution of GST Technical Information

C&E has initiated the distribution of technical information to departmental GST coordinators. The initial distribution of material will be rather voluminous as a considerable volume has been issued by C&E to date. While not all of the information is applicable to the federal government, much of it will be important for departments to properly apply the GST to their operations. The material to be distributed initially and on an on-going basis includes:

- "GST Memoranda" explaining various provisions of the legislation;
- "Information Booklets" describing application

La TPS sur les déductions accordées aux employés

Certaines déductions accordées aux employés relativement à des produits et services, tels que les frais de stationnement, sont soumises à la TPS. Les lignes directrices et procédures régissant l'application de la taxe sont actuellement élaborées par la Direction de la politique du personnel du Secrétariat du Conseil du Trésor et par Approvisionnement et Services Canada (ASC). Lorsque la chose sera faite, l'ASC informera les ministères du processus qui sera mis en oeuvre.

La diffusion de renseignements techniques sur la TPS

Douanes et Accise a commencé à faire parvenir des documents techniques aux coordonnateurs ministériels de la TPS. La première livraison sera passablement abondante, étant donné la quantité considérable de documents émis jusqu'à présent par Douanes et Accise. Quoique tous les renseignements fournis ne concernent pas directement le gouvernement fédéral, la plupart d'entre eux seront très utiles aux ministères dans l'application de la TPS à leurs opérations. La documentation disponible initialement comprend:

- une note de service sur la TPS expliquant les points légaux;
- des pamphlets décrivant la façon dont la TPS sera